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Mødereferat:   Afdelingsbestyrelsen – afd. 12   // Møde dato: 17/11-2022 
 Tilstede: Birthe, Arne, Nilo, Hanne, Shahnaz  
 Referent: Arne 
Næste møde 

• 27/2-23 – kl 16.30-18.00 hos Birthe 
 
Referat 

• Finde vogn til stole i Gildesalen [Arne] 

• Ebbe rydder ud i cykler etc. i kælderrum efter 22-24/11 

• Opsæt ”gør rent” skilte i vaskerum/tørrerum [Birthe] 

• Opsæt skilt med max 2timer parkering for enden af opgang 15 [Birthe/Nilo] 

• Arrangere gløgg aften for afd12 – søndag 4/12 kl 16 [alle] 
 

Fra tidligere 

• Opfølgning på lejekontrakt af gildesal/gæsteværelser [Nilo] 
   evt. manglende rengøring rækkes i lejers husleje 

• Test postkasser ved #27 [Birthe kontakter Jesper] 

• Areal med vilde blomster – forår 23 – udvalg 

• Robot plæneklippere – forår 23 - Søbo 

• Trådnet for kældervinduer snart [Arne kontakte Jesper] 

• Evt køb af borde i August/Sept, når de er billigere i byggemarkeder [Birthe] 

• Loppemarked på festpladsen [Nilo] 

• 50 års jubilæum for afd.12 til næste år [udvalg foreslås] 

• Check indhold af hjertestarter skab [Arne] 

• Set på postkasser fra bl.a. Eden Park. 740,- pr kasse [Birthe] 

• Brandslukker er fjernet fra grillhytten 

• WIFI i gildesal – pris/adgang undersøges [Birthe] 

• Undersøge sølvfisk problem (spørgeskema eller visit) [Nilo] 

• Aflønning af bestyr. suppleanter [Birthe tal m. Søbo] 

• Mentor udvalg: Charlotte + Nilo. Modtager nye, evt oversæt ord.regler,  

• Arrangement om affaldssortering – hverdag kl 17-18 – omkring 1/10 (udskudt pga Covid) 

• Sommerfuglebuske – 2019, aftalt med Jesper – kan startes nu [Birthe] 
Sommerfuglebuske – dyrt at etablere/vedligeholde. Måske arbejdslørdag i foråret? 

• Petanque baner – 2020, udskydes til forår 2022 pga øvrige aktiviteter 

• Gæsteværelse – Se hvor tit det bruges i blok 15-21, inden vi ordner et mere (blok 23-29) 
 
Aftalte Søbo arbejder 

• Ekstra cykelstativ v opg 23-25.  Vedtaget, laves efter stilladser væk 

• Lys ved affaldsbeholdere.  Vedtaget 

• Nye kælderdøre (yderdøre) i 2022 
 
Næste markvandr 

• Skal bump males? 
 

Næste afd.møde 

•  


